
Zápis z jednání ekonomické komise AS PdF MU 

ze dne 28. 2. 2012 

 
Přítomni (bez titulů): Mužík, Beránek, Havel, Koutská, Kopečný, Štěpařová.  

Hosté:  Bc. Petr Štika, MBA, tajemník PdF,  

             Bc. Alexandra Peschlová, vedoucí ekonomického oddělení 

 Omluveni: PaedDr. Jan Šťáva, CSc. 

 

 

1. Členové EK vzali na vědomí informaci Kateřiny Štěpařové o jejím ukončení studia a 

s tím spojenému ukončení její činnosti v EK. Na příštím zasedání AS bude nutno 

iniciovat doplnění EK o jednoho zástupce studentů. 

2. Tajemník PdF předložil členům EK detailní návrh rozpočtu na rok 2012, který doplnil 

komentářem. Členové EK po obsáhlé diskusi zaujali k předloženému návrhu 

následující stanovisko: 

 Je nutno zvýšit dotaci na pedagogické praxe (zakázka 1004), neboť změny 

v organizaci ped. praxí, které by úspory umožnily, nebyly dosud schváleny. Zvýšení 

částky na ped. praxe bude kompenzováno snížením dotace na celofakultní NIV 

(zakázka 1034).  

 Po zapracování výše uvedené změny doporučuje EK členům AS navržený rozpočet 

na jednání 6. 3. schválit. EK však konstatuje, že metodika rozdělení dotace na PdF, 

zejména na jednotlivá pracoviště, vyžaduje úpravu a rozpočet PdF na rok 2013 by měl 

být sestaven již podle upravených pravidel. Proto se členové EK rozhodli zahájit 

diskusi o nových pravidlech rozdělení rozpočtu v jarních měsících 2012, aby bylo dost 

času na jejich připomínkování. Tajemník PdF vyjádřil tomuto jednání podporu a 

součinnost. Připomínky se týkaly zejména těchto oblastí: 

 Je nutno provést revizi metodiky tvorby rozpočtu podle pokynů RMU; uvažuje se 

dokonce o jednotné metodice na MU (informace děkana PdF na poradě ved. 

pracovišť). 

 Jednání AS o rozpočtu by mělo být rozděleno na dvě části: nejprve hlasování o 

pravidlech rozdělení a jejich přijetí, následně teprve jednání o vlastním rozpočtu 

(podobně jedná i AS MU).  

 Před rozdělováním dotace na pracoviště musí být schválena norma činnosti 

pedagogických pracovníků a standardy jejich činnosti. V době jednání EK  

rozeslal proděkan PdF návrh této normy na pracoviště k diskusi a připomínkám. 

 Při stanovení dotace kateder je problémem započítávání tvůrčí činnosti. Např. 

v předloženém návrhu rozpočtu na rok 2012 je zohledněna tvůrčí činnost z let 

2005 – 2009, což dnes již na řadě pracovišť nevystihuje současný stav. 

 Problematické je stanovení dotace institutů PdF. Postavení institutů v rámci 

pracovišť PdF musí být z hlediska rozpočtu věnována zvláštní pozornost a jejich 

financování musí být systémové. 

 

http://www.muni.cz/people/47647

